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Grundejerforeningen Villabyen Landlyst 

REFERAT FRA EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING OM VEJTRÆER 
Tirsdag 17. maj kl. 19.30 på Skolen ved Sundet, Biologilokalet 

OBS: Ekstraordinær generalforsamling er beslutningsdygtig, når mindst 50% af foreningens medlemmer 

er repræsenteret. Beslutninger træffes, når mindst 2/3 af de således repræsenterede stemmer herfor. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

• Søren Vierø, Mantuavej 29 blev valgt som dirigent. 

2. Mandaternes prøvelse 

• Af foreningens 63 parceller var 50 parceller repræsenteret. Heraf 32 ved fuldmagt. Således var 

mere end 50% af foreningens medlemmer repræsenteret – og dirigenten konkluderede, at 

generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

Dirigenten konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling var rettidigt indkaldt. 

Træudvalget kvitterede for det enormt flotte fremmøde. 

3. Valg af stemmeudvalg 

Thyra Uth Thomsen, Marianne Bennetzen og Søren Vierø blev valgt som stemmeudvalg. 

4. Præsentation af forslag om vejtræer 

Foreningens træudvalg har udarbejdet et projekt om vejtræer, som forelægges til beslutning (se 

bilag 1: Beskrivelse af projekt om vejtræer). 

Såfremt generalforsamlingen stemmer ”ja” til projektet, vil vejtræer kunne etableres i 

oktober/november 2022 (med forbehold for kommunens godkendelse). 

• Under dette punkt var der en lang række gode spørgsmål til projektet og gode input til en 

eventuel videre proces. 

5. Afstemning om vejtræer i foreningen jf. bilag 1-4 

a. Der kan stemmes: 

_____ Ja, ønsker vejtræer i foreningen og godkender budget på ca. 140.000kr. 

_____ Nej, ønsker ikke der etableres vejtræer i foreningen 

• Afstemningen blev afgjort med 33 stemmer for. Da der skulle 34 stemmer for til at vedtage 

projektet om vejtræer, konkluderede dirigenten, at den ekstraordinære generalforsamling 

havde besluttet, at der ikke skal etableres vejtræer i foreningen. 

Herefter afsluttedes drøftelsen om vejtræer. Træudvalget kvitterede for den meget store 

interesse for projektet og takkede for den gode drøftelse på generalforsamlingen. 

b. Afstemning om valg af træsort jf. bilag 2: 

_____ Japansk røn (sorbus dodong) 

_____ Japansk kirsebærtræ (prunus kanzan) 

_____ Det betyder ikke noget for mig, om det er det ene eller det andet træ 



2 
 

6. Eventuelt 

 


